



National Defence

Défense nationale

National Defence Headquarters
Ottawa, Ontario
K1A 0K2

Quartier général de la Défense nationale
Ottawa (Ontario)
K1A 0K2

REQUEST FOR PROPOSAL DEMANDE DE PROPOSITION

RETURN BIDS TO: RETOURNER LES SOUMISSIONS À :

Bid Receiving Mailbox – Réception des soumissions

Email – Courriel:
DLP53BidsReceiving.DAAT53receptiondessoumissions@forces.gc.ca

Proposal To: National Defence Canada

We hereby offer to sell to Her Majesty the Queen in right of Canada, in accordance with the terms and conditions set out herein, referred to herein or attached hereto, the goods and services listed herein and on any attached sheets at the price(s) set out therefor.

Proposition à : Défense nationale Canada

Nous offrons par la présente de vendre à Sa Majesté la Reine du chef du Canada, aux conditions énoncées ou incluses par référence dans la présente et aux annexes ci-jointes, les biens et services énumérés ici et sur toute feuille ci-annexée, au(x) prix indique(s).

Solicitation Closes – L’invitation prend fin
At – à: 2:00 PM EDT – Eastern Daylight Time
–
Heure avancée de l’Est On – October 03, 2023
– le 03 octobre , 2023

Title/Titre Vehicular Equipment Components - Composants et accessoires de véhicules	Solicitation No – N° de l’invitation W8486-249230/A Amendment 001
Date of Amendment – Date de Modification September 02, 2023 – le 02 septembre, 2023	
Address Enquiries to – Adresser toutes questions à Contracting Authority: Name: Hector Vargas Directorate: DLP 5-2-4-2 National Defence Headquarters 101 Colonel By Dr. Ottawa, Ontario K1A 0K2	
Telephone No. – N° de téléphone 819-939-3643	Email – Courriel HECTOR.VARGAS@forces.gc.ca
Destination Specified Herein Précisé dans les présentes	

Instructions:

Municipal taxes are not applicable. Unless otherwise specified herein all prices quoted must include all applicable Canadian customs duties, GST/HST, excise taxes and are to be delivered Delivery Duty Paid including all delivery charges to destination(s) as indicated. The amount of the Goods and Services Tax/Harmonized Sales Tax is to be shown as a separate item.

Instructions:

Les taxes municipales ne s’appliquent pas. Sauf indication contraire, les prix indiqués doivent comprendre les droits de douane canadiens, la TPS/TVH et la taxe d’accise. Les biens doivent être livrés « rendu droits acquittés », tous frais de livraison compris, à la ou aux destinations indiquées. Le montant de la taxe sur les produits et services/taxe de vente harmonisée doit être indiqué séparément.

Delivery required - Livraison exigée See Herein	Delivery offered - Livraison proposée
Vendor Name and Address - Raison sociale et adresse du fournisseur	
Name and title of person authorized to sign on behalf of vendor (type or print) - Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur (caractère d’imprimerie)	
Name/Nom _____	Title/Titre _____
Signature _____	Date _____

Solicitation No. - N° de l'invitation
W8486-249230/A

Amd. No. - N° de la modif.
001

Buyer ID – Id de l'acheteur
DLP 5-2-4-2

Amendment # 001 / Modification # 001

This amendment is raised to answer questions from prospect suppliers and also to extend bid solicitation due date.
Cette modification est émis pour répondre aux questions des fournisseurs potentiels et également pour prolonger la date d'échéance de la demande de soumissions.

Questions in English:

Item	Description // Part number	Brand	TQ
18	NSN: 2530-01-593-3485 CYLINDER ASSEMBLY, HYDRAULIC BRAKE, WHEEL P/N requested: 1372312 NSCM/CAGE: 12361	GROVE U.S. L.L.C DBA MANITOWOC CRANE GROUP	Part # 01372312 no longer available need to purchase the assy. # 01576632 . Please advise if you accept the assy. # 01576632. Please provide model and serial number of the crane. Manitowoc will not supply the specification of the parts they purchase to built their cranes.
21	NSN: 2540-01-619-3674 SEAT, VEHICULAR P/N requested: 2901-1081A NSCM/CAGE: 1YPB1 OR P/N requested: 1.901.00003 NSCM/CAGE: 1YPB1	DOOSAN	The seat assemblies are no longer available. If you can get the numbers directly on the seat or slides, I may be able to find another supplier that can help us.
29	NSN: 5999-12-358-4503 RELAY-SWITCH P/N requested: 1067047 NSCM/CAGE: D0394	MANITOWOC CRANE GROUP GERMANY GMBH	Part # 01067047 Manitowoc has changed the part number to # 7750000644. Please advise if acceptable. Please provide model and serial number of the crane. Manitowoc will not supply the specification of the parts they purchase to built their cranes.
59	NSN: 3040-37-513-7275 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B165-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9144B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO., LTD or DOOSAN INFRACORE CO., LTD DIV FORKLIFT BG	As for the cylinders, they are also no longer available, we would be able to supply a seal kit if they are in good enough condition to be rebuilt. I would need the model and serial numbers of the machines if you are interested in this option.
60	NSN: 3040-37-513-7276 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B164-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9145B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO., LTD or DOOSAN INFRACORE CO., LTD DIV FORKLIFT BG	As for the cylinders, they are also no longer available, we would be able to supply a seal kit if they are in good enough condition to be rebuilt. I would need the model and serial numbers of the machines if you are interested in this option.

Answers in English:

Item	Description // Part number	Brand	
18	NSN: 2530-01-593-3485 CYLINDER ASSEMBLY, HYDRAULIC BRAKE, WHEEL P/N requested: 1372312 NSCM/CAGE: 12361	GROVE U.S. L.L.C DBA MANITOWOC CRANE GROUP	Not acceptable: PN: 01576632 is already catalogued under another NSN, we have stock for this item and is not what DND is looking for. Note that item 01372312 is available from few supplier on the Internet.
21	NSN: 2540-01-619-3674 SEAT, VEHICULAR P/N requested: 2901-1081A NSCM/CAGE: 1YPB1 OR P/N requested: 1.901.00003 NSCM/CAGE: 1YPB1	DOOSAN	Not acceptable. There are no number available on the old seats. This line will have to be cancelled if no bidder can proposed the requested PN or equivalent based on the actual PN.
29	NSN: 5999-12-358-4503 RELAY-SWITCH P/N requested: 1067047 NSCM/CAGE: D0394	MANITOWOC CRANE GROUP GERMANY GMBH	Not acceptable until bidder provides an email and or letter from the OEM indicating that PN: 1067047 has changed to 7750000644.
59	NSN: 3040-37-513-7275 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B165-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9144B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO.,LTD or DOOSAN INFRACORE CO.,LTD DIV FORKLIFT BG	Not acceptable. The requirement is for a cylinder not a repair kit. Note that item seems to be available from few supplier on the Internet.
60	NSN: 3040-37-513-7276 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B164-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9145B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO.,LTD or DOOSAN INFRACORE CO.,LTD DIV FORKLIFT BG	Not acceptable. The requirement is for a cylinder not a repair kit. Note that item seems to be available from few supplier on the Internet.

Solicitation No. - N° de l'invitation
W8486-249230/A

Amd. No. - N° de la modif.
001

Buyer ID – Id de l'acheteur
DLP 5-2-4-2

Questions en français:

Article	Description // Numéro de pièce	Marque	
18	NSN: 2530-01-593-3485 CYLINDER ASSEMBLY, HYDRAULIC BRAKE, WHEEL P/N requested: 1372312 NSCM/CAGE: 12361	GROVE U.S. L.L.C DBA MANITOWOC CRANE GROUP	La pièce n° 01372312 n'est plus disponible, il faut acheter l'ensemble. #01576632. Veuillez indiquer si vous acceptez l'assemblage. # 01576632. Veuillez fournir le modèle et le numéro de série de la grue. Manitowoc ne fournira pas les spécifications des pièces qu'il achète pour construire ses grues.
21	NSN: 2540-01-619-3674 SEAT, VEHICULAR P/N requested: 2901-1081A NSCM/CAGE: 1YPB1 OR P/N requested: 1.901.00003 NSCM/CAGE: 1YPB1	DOOSAN	Les ensembles de sièges ne sont plus disponibles. Si vous pouvez obtenir les numéros directement sur le siège ou les glissières, je pourrai peut-être trouver un autre fournisseur qui pourra nous aider.
29	NSN: 5999-12-358-4503 RELAY-SWITCH P/N requested: 1067047 NSCM/CAGE: D0394	MANITOWOC CRANE GROUP GERMANY GMBH	Pièce n° 01067047 Manitowoc a modifié le numéro de pièce en n° 7750000644. Veuillez indiquer si cela est acceptable. Veuillez fournir le modèle et le numéro de série de la grue. Manitowoc ne fournira pas les spécifications des pièces qu'il achète pour construire ses grues.
59	NSN: 3040-37-513-7275 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B165-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9144B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO., LTD or DOOSAN INFRACORE CO., LTD DIV FORKLIFT BG	Quant aux cylindres, ils ne sont également plus disponibles, nous serions en mesure de fournir un kit de joints s'ils sont en assez bon état pour être reconstruits. J'aurais besoin des numéros de modèle et de série des machines si cette option vous intéresse.
60	NSN: 3040-37-513-7276 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B164-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9145B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO., LTD or DOOSAN INFRACORE CO., LTD DIV FORKLIFT BG	Quant aux cylindres, ils ne sont également plus disponibles, nous serions en mesure de fournir un kit de joints s'ils sont en assez bon état pour être reconstruits. J'aurais besoin des numéros de modèle et de série des machines si cette option vous intéresse.

Solicitation No. - N° de l'invitation
W8486-249230/A

Amd. No. - N° de la modif.
001

Buyer ID – Id de l'acheteur
DLP 5-2-4-2

Réponses en français

Article	Description // Numéro de pièce	Marque	
18	NSN: 2530-01-593-3485 CYLINDER ASSEMBLY, HYDRAULIC BRAKE, WHEEL P/N requested: 1372312 NSCM/CAGE: 12361	GROVE U.S. L.L.C DBA MANITOWOC CRANE GROUP	Non acceptable: PN : 01576632 est déjà catalogué sous un autre NNO, nous avons des stocks pour cet article et ce n'est pas ce que recherche le MDN. Notez que l'article 01372312 est disponible auprès de quelques fournisseurs sur Internet.
21	NSN: 2540-01-619-3674 SEAT, VEHICULAR P/N requested: 2901-1081A NSCM/CAGE: 1YPB1 OR P/N requested: 1.901.00003 NSCM/CAGE: 1YPB1	DOOSAN	Pas acceptable: Il n'y a pas de numéro disponible sur les anciens sièges. Cette ligne devra être annulée si aucun soumissionnaire ne peut proposer le PN demandé ou équivalent sur la base du PN réel.
29	NSN: 5999-12-358-4503 RELAY-SWITCH P/N requested: 1067047 NSCM/CAGE: D0394	MANITOWOC CRANE GROUP GERMANY GMBH	Non acceptable: jusqu'à ce que le soumissionnaire fournisse un courriel et/ou une lettre du FEO indiquant que le PN : 1067047 a été remplacé par 7750000644.
59	NSN: 3040-37-513-7275 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B165-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9144B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO.,LTD or DOOSAN INFRACORE CO.,LTD DIV FORKLIFT BG	Not acceptable: The requirement is for a cylinder not a repair kit. Note that item seems to be available from few supplier on the Internet.
60	NSN: 3040-37-513-7276 CYLINDER ASSEMBLY, ACTUATING, LINEAR P/N requested: 03B164-0 NSCM/CAGE: 9648F OR P/N requested: 2440-9145B NSCM/CAGE: 7468F	DONGYANG MECHATRONICS CO.,LTD or DOOSAN INFRACORE CO.,LTD DIV FORKLIFT BG	Not acceptable: The requirement is for a cylinder not a repair kit. Note that item seems to be available from few supplier on the Internet.

Solicitation No. - N° de l'invitation
W8486-249230/A

Amd. No. - N° de la modif.
001

Buyer ID – Id de l'acheteur
DLP 5-2-4-2

Delete/ Supprimer

Solicitation Closes – L'invitation prend fin

At – à: 2:00 PM EDT – Eastern Daylight Time –
Heure avancée de l'Est On – September 19, 2023 – le 19 septembre, 2023

Insert/ Insérer:

At – à: 2:00 PM EDT – Eastern Daylight Time –
Heure avancée de l'Est On – October 03, 2023 – le 03 octobre 2023

All other terms and conditions in this solicitation remain the same.

Tous les autres termes et conditions de cette sollicitation restent les mêmes.